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مخالفان و موافقان چه گفتند؟ 

كليات بودجه سال ۹۹ كل كشور رد شد
 انگیزه های سیاسی و ایرادات اساسی باعث شد تا به رغم تغییرات و اصلاحات در حوزه های مالیاتی 

و حمایت از فقرا باز هم کلیات بودجه 99 در صحن مجلس رد شود

پيام تبليغاتي » خواهيم بود« كره اي ها 
دروغ بود! 

کره هیچ قطعه لوازم خانگي به ایران ارسال نمي کند و علت جمع آوري 
تابلوه�اي تبلیغاتي دروغ به دلی�ل عدم صحت ادعا بوده اس�ت. 
به گزارش »ايلنا« دبير اتحاديه توليد كنندگان لوازم خانگي با بيان 
اين مطلب اعلام كرد: نصب برخ��ي تابلوهاي تبليغاتي در خصوص 
برن��د دوو و درج عبارت »از ك��ره آمده ايم و مي ماني��م« گفت: اين 
تابلوها اكنون جمع شده است و هيچ شركت كره اي لوازم خانگي و 
مواد اوليه آن را به ايران نمي دهد، حتي اخيراً نامه اي از پاناسونيك 
به اتحاديه رسيده اس��ت كه اين شركت ژاپني ديگر از دادن قطعات 
به ايران خودداري مي كند و كارخانه ناس��يونال اصفهان با قطعات 

چيني اكنون توليد دارد. 
مرتضي ميري ادامه داد: يك ش��ركت داخلي در سال هاي قبل امتياز 
دوو را خريداری كرده اس��ت، اما تمام محصولاتی كه توليد مي كند در 
داخل ايران اس��ت و در واقع همان كاري را كه برندهاي جي پلاس و 
سام انجام مي دهند آنها نيز ادامه مي دهند و فقط اسم دوو را روي برند 
خود نصب مي كند، بنابراين هيچ قطعه اي از كره روي محصولات آنها 

وجود ندارد. 
وي افزود: بر همين اساس اين تابلوها از سطح شهر جمع شد و اكنون 

ساير محصولات تبليغ مي شود. 
 از سوي ديگر پويا فيروزي، دبير اتاق مش��ترك ايران و كره جنوبي در 
گفت وگو با ايلنا در خصوص مبادلات ايران و كره و واردات قطعات لوازم 
خانگي گفت: ما تقريباً هيچ مراوده اي با كره جنوبي نداريم و در س��ال 

جاري فقط چند قطعه محدود لوازم خانگي وارد كشور شده است. 
 وي افزود: اينكه آينده تجارت دو كشور چه خواهد شد كاملًا در دست 
كره  است. سال هاي قبل در حوزه هاي مختلف از لوازم خانگي گرفته تا 
تجهيزات نفتي شركت هاي كره اي داراي نمايندگي در ايران بودند اما 
اكنون هيچ شركت كره اي در ايران وجود ندارد و كليه نمايندگي ها نيز 
تعطيل شدند. در واقع دو برند لوازم خانگي آخرين آمار همكاري تجاري 

دو كشور بود كه اكنون به صفر رسيده است. 
وي افزود: بر همين اساس اين تابلوها از سطح شهر جمع شد و اكنون 

ساير محصولات تبليغ مي شود. 
كره جنوبي پس از لغو معافيت ها اولين كشوري بود كه تمام ارتباطات 
خود را با ايران قطع و حتي حساب  بانكي اشخاص حقيقي و حقوي را 
مسدود كرد و اگر رايزني هاي اتاق مشترك و سفارت ايران نبود شايد 
همين حساب هاي محدود دانشجويان ايراني اكنون مسدود شده بود. 
........................................................................................................................

 2 پست حساس براي يك نفر
در ايران خودرو ! 

»خط ب��ازار« گ��زارش داد  درحالي ك��ه صنعت خودرو با مش��كلات 
عديده اي از جمله نيروي كار مازاد، كاه��ش توليد، كمبود نقدينگي، 
زيان انباش��ته مواجه است، ش��اهد آن هس��تيم كه برخي در چندين 
منصب و مسئوليت فعاليت مي كنند. اين افراد كه گاهي از عنوان عضو 
هيئت مديره غيرموظف اس��تفاده مي كنند، مشخص نيست ضرورت 
حضورشان براي چيس��ت؟ مخصوصاً وقتي كه مسئوليت هاي شان به 

يكديگر كمترين ارتباطي دارد. 
به طور مثال مي توان به حضور آقاي ميم – ع در سمت مرتبط با امور 
مجلس ايران خودرو اشاره كرد كه طبق اسناد روزنامه رسمي وي علاوه 
بر اين مسئوليت، عضو هيئت مديره شركت حمايت گستر ايران خودرو 
اس��ت. ش��ركتي كه زيرمجموعه ش��ركت گسترش س��رمايه گذاري 

ايران خودرو است. 
از نكات قابل توجه اين اس��ت كه حيطه فعاليت شركت حمايت گستر 
ايران خودرو فعاليت هاي مالي و بازرگاني اس��ت كه كمتر ارتباطي با 

امور مجلس دارد. 
........................................................................................................................

بانك مركزي به تخصيص ارز واردات برنج 
سرعت بخشد

دبیر انجم�ن واردکنندگان برن�ج ایران گفت:تعل�ل در تخصیص 
ارز براي واردات اقلام اساس�ي چون برنج، موجب آس�یب دیدن 
امنیت غذایي کش�ور و ایج�اد اخت�لال در ثبات بازار مي ش�ود. 
مسيح كشاورز در گفت وگو با »ايس��نا« اظهار كرد: آنچه مسلم است 
در شرايط كنوني كه كش��ور تحت تحريم هاي خصمانه قرار دارد، بايد 
از ذخاير ارزي مراقب��ت كنيم، اما اين موضوع باي��د در خصوص اقلام 
غيرضروري اعمال شود و نبايد اجازه دهيم ذخاير كالاي اساسي كشور 

آسيب ببيند. 
وي با يادآوري اينكه همچنان ۵۰ هزارتن از برنجي كه ماه هاي پيش 
وارد و در گمركات متوقف ش��ده به دليل عدم تخصيص ارز ترخيص 
نشده است، اظهار كرد: معطل ماندن برنج هاي وارداتي در گمركات به 
افزايش هزينه و در نهايت بالارفتن قيمت تمام شده منتهي مي شود و 

تبعات منفي آن متوجه مصرف كنندگان مي شود. 
جديدترين آمار منتشر شده از س��وي وزارت صنعت، معدن و تجارت 
)صمت( نش��ان مي دهد كه قيمت برنج طارم اعلا و داخلي هاش��مي 
درجه يك در دي ماه امسال نسبت به دي سال گذشته به ترتيب 47 
و 4۵/۵ درصد افزايش داشته است. بر اساس آمار بانك مركزي قيمت 
هر كيلوگرم برنج طارم اعلا و داخلي هاشمي درجه يك در دي ماه به 
ترتيب حدود 22 هزار و 9۰۰ و 22 هزار و 7۰۰ تومان بوده است. اين 
در حالي اس��ت كه قيمت هر دو محصول در ماه مشابه سال گذشته 

تقريباً 1۵ هزار و 6۰۰ تومان بوده است.

گزارش »جوان« از تبعات کرونا بر اقتصاد ایران 
روزهاي پر رونق خوراكي ها و بهداشتي ها

 از زمان اعلام رس�مي و جدي ش�یوع کرونا بازارهاي مختلف کشور 
تحت تأثیر این عامل ق�رار گرفته اند و انتظار م�ي رود که تقاضا براي 
مواد غذایي و بهداش�تي به خصوص م�واردي که ب�راي کرونا مفید 
هستند، بیشتر شود و در س�ایر موارد تقاضا کاهش یابد یا به تعویق 
بیفتد. کرونا همچنین اثر بسیار زیادي در حوزه خدماتي خواهد داشت 
که به صورت جمع ارائه مي شود. به این ترتیب مي توان حدس زد که به 
زودي رستوران ها، صنعت سینما و تئاتر، خدمات ورزشي و ورزشگاه ها، 
فروشگاه هاي بزرگ و بسیاري دیگر از بازارهاي قابل تعویق انداختن، با 
رکود مواجه خواهد شد و در مقابل بازارهاي دیگري چون صنایع تولید 
مواد غذایي مطمئن، محصولات کشاورزي مناسب براي درمان کرونا و 
کارخانجات لوازم بهداشتي و دارویي روزهاي پر رونقي را تجربه کنند. 

   کرونا دارویي ها را بر قله بلند 500 هزار واحدي بورس نشاند
 از همي��ن رو كرونا دارويي هاي بورس را س��بز رنگ كرد و ش��اخص كل 
در پايان معاملات ديروز با رش��د 4۸۳1 واحدي توانس��ت بار ديگر كانال 
جديدي را فتح كند و تمام كارشناسان انگش��ت به دهان فرو برده و رشد 
بورس را تماش��ا كنند. پربازده ترين گروه بورسي در روز دوشنبه مختص 
دارويي هاست، اين گروه با شيوع ويروس كرونا با افزايش توليد و افزايش 
فروش و در نتيجه افزايش قيمت همراه شده است و بسياري از نمادهاي 
اين گروه در وضعيت صف خريد قرار دارند، دارويي ها به علت حجم متوسط 
معاملات با افزايش تقاضا به راحتي در آستانه صف خريد قرار گرفته و اين 

امر اين گروه را بسيار جذاب تر از قبل كرده است. 
   لغو نمایشگاه هاي عرضه مستقیم کالا به دلیل شیوع کرونا

اما اين نمايي مثبت از بازارهاي متأثر از كرونا بود، زيرا لغو نمايشگاه هاي 
عرضه مستقيم كالا به دليل ش��يوع كرونا دومين خبري بود كه نشان 
مي دهد تا چه اندازه حضور در اماكن جمعي براي سلامتي و مبتلا شدن به 
كرونا مؤثر است. رئيس اتاق اصناف تهران قاسم نوده فراهاني در گفت وگو 
با »بازار« اظهار كرد: در جلسه اي كه با استانداري داشتيم، مقررشد از هر 
گونه تجمعي جلوگيري شود به همين دليل نمايشگاه عرضه مستقيم 
كالا برگزار نمي شود. رئيس اتاق اصناف تهران خاطر نشان كرد: به منظور 
تأمين اقلام مردم در شب عيد و كنترل قيمت ها مقررشد در فروشگاه ها 
فروش فوق العاده فقط برگزار شود. خبرهاي رسيده از استا  ن هاي ديگر 
كشور هم بيانگر تعطيلي نمايش��گاه هاي عرضه كالا ويژه عيد نوروز در 

بسياري از شهرهاست. 
   افزایش قیمت بي سابقه 3 میوه و صیفي به بهانه کرونا

قيمت ليمو ترش، زنجبيل تازه و سير به بهانه كرونا و افزايش تقاضاي مردم 
به شكل بي س��ابقه اي در بازار افزايش يافت. خبرگزاري »تسنيم«، نيز با 
توجه به توصيه هايي كه در روزهاي اخير در شبكه هاي اجتماعي درباره 
مصرف برخي از مواد غذايي براي تقويت سيستم ايمني بدن و مقاومت در 
برابر كرونا مي شود، تقاضاي مردم براي خريد محصولاتي مانند ليمو ترش، 
زنجيل تازه و سير در بازار افزايش يافته و منجر به سوء استفاده فرصت طلبان 

براي گران فروشي اين محصولات شده است. 
   قیمت لیمو ترش تا 60 هزار تومان افزایش یافت

بنابر اين گزارش در حالي كه قيمت هر كيلو ليمو ترش س��نگي در بازار 
مصرف 6 هزار و ۵۰۰ تومان تا 1۰ هزار تومان به فروش مي رسيد، قيمت 
ديروز اين محصول در برخي از مناطق به نرخ هاي متفاوت 1۵ هزار تومان، 
2۰ هزار توم��ان، ۳1 هزار تومان، ۵۰ هزار توم��ان و حتي 6۰ هزار تومان 
افزايش يافته اس��ت. قيمت هر كيلوگرم سير خش��ك نيز به قيمت هاي 
متفاوتي مانند 2۰ هزارتومان، 4۰ هزار تومان و 49 هزار تومان به فروش 
مي رسد. بنابراين گزارش قيمت هر كيلوگرم زنجبيل تازه نيز كه پيش از 
اين به قيمت 4۰ تا 4۵ هزار تومان به فروش مي رس��يد به ۸۰ هزار تومان 
افزايش يافته است و برخي از فروشندگان در فروشگاه هاي اينترنتي قيمت 

اين محصول را 9۰ هزار تومان اعلام كرده اند. 
    روند نزولي قیمت ها در بازار خودرو

همچنين بررس��ي قيمت ها در بازار خودرو نش��ان مي دهد پس از صعود 
يكباره قيمت ها در بازار خ��ودرو در ابتداي هفته جاري نس��بت به هفته 
گذش��ته، اكنون بازار مجدد روند نزولي به خود گرفته و قيمت ها در بازار 
خودرو كاهش پيدا كرده است. بر اين اساس در گروه خودروسازي سايپا، 
در خودروهاي پرتي��راژ داخلي بين 2 تا 6 ميلي��ون تومان كاهش قيمت 
محصولات ايجاد شده است. پرايد 111 كه در ابتداي هفته به 67 ميليون 
و 4۰۰ هزار تومان رسيده بود، در بازار امروز )دوشنبه(، 64 ميليون و ۵۰۰ 

هزار تومان قيمت داشته است. 
  کرونا یقه بازار مسكن را هم گرفت!

به نظر مي رسد همزمان با نزديك شدن به ايام پاياني سال هم خريداران و 
هم فروشندگان مسكن ترجيح مي دهند كه مانند بازار خودرو تقاضاهاي 
خود را به تعويق بيندازند تا با س��رك كش��يدن به خانه ه��ا ضريب ابتلا 
به بيماري خود را بالا ببرند. ايس��نا در اين باره نوش��ت، به دنبال ش��يوع 
بيماري كرونا و خودداري خانواده ها نسبت به خروج از منزل بررسي هاي 
ميداني از كاهش مراجع��ات حضوري براي خريد مس��كن حكايت دارد 
و پيش بيني فعالان بازار اين اس��ت كه در ص��ورت ادامه وضعيت كنوني، 
خريد و فروش افت خواهد كرد. واسطه هاي ملكي مي گويند با وجود رونق 
مناسبي كه طي هفته هاي اخير در بازار مسكن ايجاد شده پس از شيوع 
كروناويروس، نگراني هاي��ي بين طرفين معامله ب��راي مواجهه رو در رو با 

يكديگر ديده مي شود. 
اين در حالي بود كه رشد ماهانه تعداد معاملات مسكن در بهمن ماه ادامه 
داشت و مطابق با اعلام مشاوران املاك تهران، معاملات ملك طي بهمن 
ماه 1۳9۸ در ش��هر تهران 2۰ درصد و در كل كش��ور 9 درصد نسبت به 

دي ماه افزايش داشته است.

کلی�ات بودجه 99 ب�ه رغم وج�ود 8 هزار 
پیشنهاد و اصلاحات متعدد باز هم در صحن 
مجلس رأي نیاورد تا فرص�ت برنامه ریزي 
در ش�رایط بحراني ب�ر مبناي ی�ك قانون 
یكس�اله از دس�ت برود و اکنون بار دیگر 
باید کلی�ات مجلس به کمیس�یون تلفیق 
ارجاع داده ش�ود و با توجه ب�ه فرصت کم 
باق�ي مانده ب�راي آخ�ر س�ال پیش بیني 
مي ش�ود بودجه چن�د دوازده�م تصویب 
ش�ود. هرچند که از س�خنان کواکبیان به 
عنوان نماینده منتس�ب ب�ه اصلاح طلبان 
مي ت�وان دریاف�ت ک�ه آنه�ا ترجی�ح 
مي دهند تا بودجه س�ال بع�د را نامزدهاي 
برن�ده دور قبل بررس�ي و تصوی�ب کنند. 
مخالفان كليات لايحه بودجه همخواني نداشتن 
آن با برنامه ششم توسعه، بي توجهي به شرايط 
جنگ اقتصادي و اصلاح حداقلي در س��اختار 
بودجه را به عنوان مهم تري��ن دلايل مخالفت 
خود عن��وان مي كردند، ام��ا در مقابل موافقان 
معتقد بودند كه به دلايل شرايط خاص تحريم 
نمي ت��وان انتظار تطاب��ق جدي آن ب��ا برنامه 
ششم توسعه را داش��ت؛ آنها همچنين افزايش 
درآمدهاي مالياتي و كاه��ش اتكا به نفت را از 

نقاط قوت اين بودجه عنوان مي كردند. 
  مهم ترین دلایل مخالفت 

  حس��ن نوروزي، نماينده مردم بهارستان و 
رباط كريم در جلس��ه علني صبح امروز خانه 
ملت در مخالفت با كليات بودجه سال 99 كل 
كش��ور اظهار داش��ت: يادمان نرود كه بودجه 
بايد برشي يك پنجمي از برنامه ششم توسعه 
باشد، اما در مصوبه كميسيون تلفيق اين برش 
وجود ندارد. متأس��فانه مواردي مانند اولويت 
اقتصادي با هدف جذب دانش و فناوري، جذب 
س��رمايه هاي ش��ركت هاي جهاني در زنجيره 
توليد داخلي، ساماندهي معافيت هاي مالياتي 
و حذف معافيت هاي مالياتي غيرضرور، ماليات 
بر سپرده هاي بانكي، ماليات بر عايدي سرمايه 
املاك و خانه هاي لوك��س و جلوگيري از فرار 
مالياتي در برخي مشاغل در بودجه سال آينده 

ديده نشده است. 

  حميدرضا فولادگر، عضو كميسيون تلفيق 
لايحه بودجه سال 99: هر چند اقداماتي براي 
موضوع اصلاح ساختار بودجه انجام شد، اما 
بس��يار كم و كم اثر بود. همچني��ن اعدادي 
كه در يك��ي از جداول بودجه تعيين ش��ده 
1۰۰ هزار ميلي��ارد براي واگ��ذاري دارايي 
س��رمايه پيش بيني شده اس��ت و اين براي 
اولين ب��ار اس��تقراض از صندوق توس��عه را 

نشان مي دهد. 
   مصطفي كواكبيان نماين��ده مردم تهران 
هم گفت: 2۰۰ هزار ميلي��ارد تومان ماليات 
طبق بودجه 99 در نظر گرفته شده در حالي 
كه صاحبان كارخانجات مواد اوليه نداشتند و 
قرار است ماليات از طبقات ضعيف ومتوسط 
جامعه گرفته شود.بنابراين ما نگران اين فشار 
بر مردم هستيم و  اگر مجلس به كليات لايحه 
بودج��ه 99 رأي ندهد، اتفاقي رخ نمي دهد و 
ما مي توانيم با بودجه يك دوازدهم كش��ور را 
اداره كنيم ضمن اينكه مجلس انقلابي بعد هم 

بودجه 99 را بررسي خواهد كرد. 
   ابوالفضل ابوترابي، نماين��ده مردم نجف آباد 
گفت: دولت در بودجه س��ال آتي به هيچ عنوان 
ش��رايط جنگ اقتصادي كش��ورمان را در نظر 
نگرفته اس��ت و دولت رق��م غيرواقعي در بخش 
درآمدي فروش نف��ت خام را در نظ��ر گرفته و 
عمداً به مردم دروغ مي گويد. اين در حالي است 
كه همگان مي دانند اين رق��م غيرواقعي و غير 
استحصال است. چرا دولت بايد 2۳۰ هزار ميليارد 

تومان به تأمين اجتماعي بدهكار باشد. 
   نادر قاضي پور، نماين��ده هم در مخالفت با 
اين كليات اظهار داش��ت: بودجه كل كش��ور 
همچنان فزاينده بوده و اوراق مشاركت و خزانه 
جمهوري اسلامي كه مي تواند تحت تأثير بازار 
پول باشد، اما متأس��فانه نتيجه آن فقط خلق 

پول است. 
  حشمت الله فلاحت پيش��ه، نماينده مردم 
اسلام آباد هم گفت:دولت گراني هاي يواشكي 
به مردم تحميل مي كند و براس��اس گزارش 
مركز پژوهش ها متأسفانه بالاترين تخلف ها در 
حوزه هاي رشد اقتصادي، كاهش تورم، ايجاد 

اشتغال در بودجه صورت گرفته است و فروش 
اوراق قرض��ي كه در بودجه پيش بيني ش��ده 
يك شعار انتخاباتي براي دولت و يك يأس و 

نااميدي بزرگ براي ملت است. 
   موافقان چه گفتند؟ 

همچنين نمايندگان زير در موافقت با كليات 
مجلس به نكات زير اشاره كردند: 

  رحيمي، نماين��ده مجل��س در موافقت با 
كليات بودجه سال 99 با اش��اره به مشاركت 
مردم در انتخابات يازدهمي��ن دوره مجلس 
گف��ت: اين مش��اركت حداقلي ب��وده و براي 
اولين ب��ار اس��ت ك��ه چني��ن وضعيت��ي را 
داريم،بنابراين براي مس��ئولان كشور هشدار 
محسوب شده و بايد رضايت مردم را در همه 
امور مبنا قرار دهند. برنامه محور كردن بودجه 
سال 99 از س��وي دولت و كميسيون تلفيق 
مورد توجه قرار گرفته است، ضمن اينكه اين 
كميس��يون هم عنايت ويژه اي به مولدسازي 

دارايي هاي دولت داشته است. 
   سيده فاطمه ذوالقدر هم گفت: يكي ديگر 
از مواردي كه در جريان بررسي لايحه بودجه 
99 در كميسيون تلفيق تصويب شد، بودجه 
كاهش فقر اس��ت كه حدود 1۸ هزار ميليارد 
تومان بودج��ه مربوط به اي��ن بخش افزايش 
يافت. بيش از نيمي از جمعيت ما زير خط فقر 
هستند و قطعاً اين گونه بودجه ها مي تواند به 

اقشار ضعيف و فقير كمك كند. 
   مهرداد لاهوتي، نماينده م��ردم لنگرود در 
پاسخ به انتقادات مخالفين لايحه بودجه گفت: 
برخي از نمايندگان عنوان كردند كه در بودجه 
به استان ها توجهي نشده اس��ت، در حالي كه 
دولت در اين لايحه اختي��ار 6۰۰ طرح بزرگ 
ملي را به استان ها واگذار كرده و به جاي اينكه 
براي اين طرح ها در تهران تصميم گيري شود، 
به استان ها واگذار شده تا با توجه به شرايط آن 
اس��تان تصميم گيري ش��ود و برخلاف ادعاي 
مخالفين بودجه، مناب��ع درآمدي دولت كاملًا 

مشخص است. 
  صديف بدري هم گفت: كميسيون تلفيق 
اعتبارات دانش��گاه ها را به ميزان قابل قبولي 

افزايش داده است. 
   نوبخت: چرا باید افتخ�ارات مجلس 

دهم را به مجلس بعدي بدهیم؟
همچنين در جلسه ديروز محمدباقر نوبخت، 
رئيس س��ازمان برنامه و بودج��ه گفت: امروز 
مجلس آخرين مأموريت خود را درباره لايحه 
بودجه س��ال 99 انجام مي دهد. دش��منان ما 
منتظرند تا مش��اهده كنند تحريم و تهديد و 
مشكلاتي كه در فراروي اين نظام قرار دارد، آيا 
توانسته بر توقف جمهوري اس��لامي اثر كند 

يا خير؟
رئيس سازمان برنامه و بودجه افزود: چرا بايد 
افتخارات مجل��س دهم را ب��ه مجلس بعدي 

بدهيم؟
نوبخ��ت خاطرنش��ان ك��رد: لايح��ه بودجه 
99 دقيقاً منطبق بر ش��رايط كش��ور است و 
نمايندگان مجل��س به خوب��ي مي دانند چه 
كسي در حال دور زدن تحريم ها براي فروش 
نفت ايران بود و بر همين اس��اس دش��منان 
كش��تي ما در جبل الطارق توقي��ف كردند و 
بعدها هم خباثت ش��ان را با ترور نشان دادند. 
رئيس سازمان برنامه و بودجه گفت: در سال 
99 قرار اس��ت 12۰۰ كيلومتر راه آهن افتتاح 
شود، ضمن اينكه 4۳۰ كيلومتر آزادراه هم به 
بهره برداري خواهد رسيد، چرا بايد زحمات اين 

مجلس را به مجلس آتي بدهيم؟ 
وي تأكيد كرد: ما در ش��رايط گذار هستيم و 
تاريخ،  خدمات مجلس ده��م را براي عبور از 

فشار ثبت خواهد كرد. 
   هزار پیشنهاد براي بودجه 99 

از ديگر نكات جالب در باره بودجه ثبت ۸ هزار 
پيش��نهاد نمايندگان ب��راي بودجه 99 ثبت 

شده است. 
هادي قوامي، س��خنگوي كميس��يون تلفيق 
مجلس ش��وراي اس��لامي گفت: بايد به دليل 
كاهش درآمدهايمان، كاهش هزينه ها را درنظر 
بگيريم. البته ما كوشيديم فشار به مردم و اقشار 

ضعيف جامعه را بكاهيم. 
وي افزود: اصل بر س��الانه بودن بودجه است و 
بودجه چنددوازدهم زماني قابل ارائه است كه 
كش��ور دچار بحران ش��ود، ولي وقتي مجلس 
محكم و اس��توار در هفته هاي بعد هم حضور 
دارد و مي توانيم مشكلات را كم كنيم، چرا به 

سمت بودجه چنددوازدهم برويم. 
سخنگوي كميس��يون تلفيق مجلس تصريح 
كرد: اگر لايحه بودجه 99 به كميسيون تلفيق 
بازگردد، فرصت را از كشور گرفته و خسارات 
و آثار زيانباري را به اقتصاد كشورمان تحميل 

خواهيم كرد. 
وي با بيان اينكه نبايد به دليل ايرادات جزئي 
به كليات بودجه رأي ندهي��م، گفت: ۸ هزار 
پيش��نهاد از س��وي نمايندگان مجلس براي 
جزئيات لايحه بودجه سال 99 درنظر گرفته 

شده است. 
در نهايت نمايندگان در نشس��ت علني خود 
پس از اس��تماع نظرات موافق��ان و مخالفان، 
كليات بودجه س��ال 99 را با 67  رأي موافق، 
114  رأي مخال��ف و ۳  رأي ممتنع از مجموع 
191   نماينده حاضر در مجل��س رد كردند و 

جلسه امروز هم در يك شيفت برگزار شد. 
بر اس��اس اين گزارش، هيئت رئيسه مجلس 
قبلًا اعلام كرده بود، كه نشست امروز به منظور 
بررسي لايحه بودجه سال 99 كل كشور در دو 
نوبت صبح و عصر برگزاري مي شود كه با رد اين 
لايحه از سوي نمايندگان مجلس جلسه امروز 

فقط در يك نوبت برگزار شد.
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